
PROTOKÓŁ Z VI SESJI RADY OSIEDLA OŁTASZYN 

z dnia 26 października 2017 r.  

 

 1. Otwarcie sesji . 

 2. Sporządzenie listy obecności     -  załącznik nr 1 do protokołu. Obecnych 12 radnych. Nieobecni:  Anna Leończyk,Paweł 

Przybylski, Sebastian Wilk. 

 Radna Iwona Kowalska uczestniczyła w sesji do czasu omawiania  pkt. 6 włącznie.  

 3.  Zatwierdzenie porządku sesji   - przyjęto jednogłośnie. Sesja przebiegała zgodnie z porządkiem obrad -   załącznik nr 2 do 

protokołu. 

 4. Procedowanie uchwał.    

Rada podjęła uchwałę: 

- nr VI/19/2017    - w sprawie oferty na realizację zadania społecznego „ Przywitanie lata - Impreza Plenerowa -2018” 

Głosowanie;  przyjęto jednogłośnie. 

 5. Informacja o działaniach Zarządu: 

W związku z nieobecnością Przewodniczącego Zarządu - przewidziane do referowania zagadnienia  zostaną omówione przez 

Przewodniczącą Rady   w pkt.8 porządku obrad - sprawy bieżące. 

 6. Problemy związane z  postępującą zabudową Ołtaszyna.  

(...)  

10 . Zapytania radnych i wolne wnioski. 

-  Radny Jacek Jońca stwierdził, że istnieje potrzeba przeglądu  oznaczeń drogowych występujących  na osiedlu. Konieczna jest tu 

współpraca z Policją i Miastem. 

-  Radny Maciej Kucfir  poinformował o piśmie MPWiK , na temat zalewania garaży budynków przy ul. Obrońców Poczty Gdańskiej. Sprawę 

pilotuje Komisja ds. Budownictwa. 

- Radna Dorota Chrzanowska sygnalizowała problem z odbiorem odpadów zielonych i brakiem reakcji ze strony Ekosystemu. W wypadku 

powtarzania się takich sytuacji Rada podejmie interwencję. 

- Radna Edyta Skuła pytała o możliwość utworzenia parkingu  dla samochodów na ul. Kleeberga przy boisku. 

Ulica została zamknięta dla ruchu samochodowego na wniosek Rady Osiedla. Jej wybrukowanie i obsadzenie 

zielenią Rada zgłosiła  w ramach tzw. Kart inwestycyjnych jako propozycje do budżetu Miasta na 2019r. Ulica 

ma stanowić bufor zabezpieczający wejście na plac zabaw zlokalizowany  na boisku , oraz miejsce dla 

swobodnego poruszania się pieszych i rowerów. 

 

11. Protokół V sesji – przyjęto jednogłośnie. 

12.  Zamknięcie sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

Przewodnicząca Rady Osiedla                                                                  Sekretarz 

        Krystyna Sawińska                                                                              Urszula Zielińska 


